

## Khaled A. Al Sharrad

Group Chief Human Resources & Administration Officer Board Secretary

## خالد عبدالجبار الشراد

الرئيس التنفيذي للموارد البشرية والشؤون الإدارية للمجموعة

التاريخ: 24 يوليو 2019

Date: 24 July 2019

Boursa Kuwait Company

**KUWAIT** 

المحترمين

السادة/ شركة بورصة الكويت

دولة الكويت

Results of the Subscription in Kuwait Projects Company (Holding)'s Capital Increase

الموضوع: نتائج الإكتتاب في زيادة رأس مال شركة مشاريع الكويت (القابضة)

With reference to the above subject, and the requirements of the disclosure of material information and announcement

the fourth chapter from module ten of the executive regulation of Law No. 7 of 2010, amended by Law No. 22 of 2015 on the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity and its amendments, regarding mechanism thereto.

Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. would like to disclose the results of the subscription in the Company's capital increase shares according to the attached template for the disclosure of essential information.

بالإشارة الى الموضوع اعلاه، والى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 المعدل بموجب القانون رقم 22 لسنة 2015 بشأن انشاء هيئة اسواق المال وتنظيم نشاط الاوراق المالية وتعديلاتهما، والمتعلقة بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وألية الإعلان عنها.

تود شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع. الإفصاح عن نتائج الاكتتاب في أسهم زبادة رأس مال الشركة وذلك وفقاً لما هو وارد في نموذج الإفصاح المرفق عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،



Khaled A. Al Sharrad

Group Chief Human Resources & Administration Officer / Board Secretary



خالد عبد الجبار الشراد

الرئيس التنفيذي للموارد البشربة والشؤون الإدارية للمجموعة/امين سرمجلس الادارة

رأس المال المصرح به: 200 مليون د.ك Authorized Capital: KD 200 million

رأس المال المصدّر والمحفوع: 154,725,133.800 مليون د.ك Issued and Paid up Capital: KD 154,725,133.800 million Tel: Fax: Email:

Web:

+965 2294 3471 +965 2294 3473 sharrad@kipco.com

هاتف: فاكس: إيميل:

إنترنت:

KIPCO Tower Sharq, Kuwait City

Kuwait

برج کیبکو الشرق، مدينة الكويت ص.ب. 23982 الصفاة 23982 Safat 13100 الصفاة

www.kipco.com Commercial Registration No.: 23118

ـم السجـــل الـتجـــاري: 23118

الكويت

## **Disclosure Form of Material Information**

24 July 2019	24 يوليو 2019	التاريخ Date
Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P.	شركة مشاريع الكويت (القابضة) .ش.م.ك.ع	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
The subscription period in Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. (the "Company" or "KIPCO") capital increase shares was closed on Wednesday 17 July 2019, and the issue shares were fully subscribed. The following is a summary of the subscription results for the rights offering:  Number of rights offering shares subscribed: 408,183,516 shares, subscription of 90.16 %  Number of additional shares subscribed: 121,710,954 shares, subscription of 26.88 %  Total Number of shares subscribed: 529,894,470 shares, subscription of 117.04 %  Total value of the shares subscribed: KD 111,277,838.700  Allocation percentage for the unsubscribed shares to eligible shareholders who applied for more than their entitlement to the Issue Shares: 36.62%  Total number of shares allotted: 452,748,662 shares  Total value of the shares allotted: KD 95,077,219.020.  The capital increase shares will be deposited, and the subscription excess amounts will be transferred to the bank accounts of the Company's shareholders within 5 working days from today.	تم غلق باب الاكتتاب في أسهم زيادة رأس مال شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع. ("الشركة" أو "كيبكو") يوم الأربعاء الموافق 17 يوليو 2019، وقد تم تغطية الاكتتاب بشكل كامل، وفيما يلي بيان عن الاكتتاب المخصص المساهمين المؤهلين (حق الأولوية):  م أسهم حق الأولوية المكتتب فيها: 408,183,516 سهم أي أي تغطية بنسبة 142,710,954 سهم الأسهم الإضافية المكتتب فيها: 121,710,954 سهم أي تغطية بنسبة 26.888 سهم أي تغطية بنسبة 147.01 سهم أي تغطية بنسبة 147.01 سهم أي تغطية بنسبة 147.01 سهم أي تغطية بنسبة الأسهم المكتتب فيها: 117,098,894,470 سهم أي تغطية بنسبة الأسهم المكتتب فيها: سهم أي تغطية بنسبة الأسهم المكتتب فيها: أسهم التعمين ألم أسهم المساهمين أسهم الطرح الذي يفوق العدد المخصص لهم: المؤهلين الذين تقدموا للاكتتاب بعدد إضافي من أسهم الطرح الذي يفوق العدد المخصص لهم: إجمالي عدد الأسهم التي تم تخصيصها: 140,000 وينار كويتي أيما بأنه سيتم إيداع أسهم الاكتتاب في زيادة رأس المال وتحويل فوائض الإكتتاب إلى الحسابات البنكية الخاصة المناسة من المناسة المنا	المعلومة الجوهرية Material Information
Increase the Company's share capital by 452,748,662 shares. The value of the issue shares represents an additional funding for the Company of KD 95,077,219.020.	بمساهمي الشركة خلال خمسة أيام عمل من تاريخه. زيادة عدد أسهم رأس المال الشركة بـ 452,748,662 سهم، والتي ستمثل قيمتها تمويلاً إضافياً للشركة بقيمة 95,077,219.020	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position

Superior Alberta Albe

Khaled A. Al Sharrad Group Chief Human Resources & Administration Officer / Board Secretary خالد عبد الجبار الشراد الرئيس التنفيذي للموارد البشرية والشؤون الإدارية للمجموعة/امين سرمجلس الادارة